



ENHANCED MEMBER SERVICES

BONIFICATION DES SERVICES AUX MEMBRES

Professional Development/Développement professionnel

Conferences/Congrès

CSCE 2013 Annual Conference

Thank you to all who attended the 2013 Montreal Annual conference! Also, **congratulations to Dr. Farnaz Sadeghpour**, Assistant Professor, University of Calgary on winning the Montreal 2013 WESTJET "Fly anywhere in Canada" contest by staying at the conference hotel, le Centre Sheraton.

Photos of the Awards Banquet and the Student Awards Luncheon are now available for viewing at www.csce.ca (see the carousel at the top of the page).

Un grand merci à tous ceux qui ont assisté au Congrès annuel 2013 de Montréal! Et toutes nos **félicitations à Farnaz Sadeghpour**, Professeure adjointe à l'Université de Calgary, qui a gagné le concours WESTJET "Voyagez partout au Canada" Montréal 2013 en séjournant à l'hôtel du congrès, le Centre Sheraton.

Les photos du Banquet des lauréats et du Dîner des prix des étudiants sont disponibles sur www.csce.ca (voir carrousel en haut de la page d'accueil).

Third International Conference on Sustainable Construction Materials & Technologies (SCMT3)

August 18 – 22, 2013 -- Kyoto, Japan

[Conference Website](#)

Coasts, Marine Structures and Breakwaters

"From Sea to Shore – Meeting the Challenges of the Sea"

September 17-20, 2013 -- Edinburgh, UK

[Conference brochure](#)

MTESC 2013 - Montreal Transportation Engineering Student Conference

October 1st 2013 -- Montreal, Quebec

[Conference Website](#)

Technical Publications/Publications techniques

National Office has negotiated an agreement with the Institution of Civil Engineers whereby CSCE members receive a 25% discount on a range of excellent technical publications.

Please go to <http://csce.ca/publications/tech-publications/> to download the Order Form and to review the books that are available. Please note that these books are warehoused in the US and all prices quoted

are in \$US.

National Office hopes you will take advantage of this excellent offer provided by our good friends at ICE.

CSCE National Honours and Awards/Distinctions Honorifiques Nationales SCGC

CSCE's 2013 Award banquet was held at the Centre Sheraton in Montreal on May 31st, 2013. Photos of the evening will be posted on the CSCE website soon (www.csce.ca) and view the corresponding photo and link in the carousel.

Le Banquet des prix 2013 de la SCGC a eût lieu le 31 mai au Centre Sheraton. Les photos de la soirée seront bientôt affichés sur le site de la SCGC, (www.csce.ca) et visionner les photos correspondantes et liens sur le carrousel.

Members News/Nouvelles des membres

GROWING WITH YOUTH

CROÎTRE AVEC LES JEUNES

Student Activities/Les activités étudiantes

CSCE's 2013 Student Awards Luncheon was held at the Centre Sheraton in Montreal on June 1st, 2013. Winners of student competitions held throughout the year and during the Annual Conference were recognized. This included the 1st Annual Capstone Competition, which was a great success! Please visit www.csce.ca for a list of winners and photos from the event.

The University of Toronto, in conjunction with the CSCE Toronto Chapter, held their 5th annual Promise to Future Generations signing ceremony on June 19th, 2013, with over 30 new signatories from local Universities and industry. This initiative, created by students, encourages signees to look beyond the "me" and "now" to consider the needs of future generations. Visit <http://www.ptfg.org/> for more information and contact Amie (yp@csce.ca) if you are interested in starting a chapter at your school.

Le déjeuner des prix étudiants de la SCGC pour 2013 a eu lieu au Centre Sheraton, à Montréal, le 1er juin 2013. Les gagnants des concours étudiants tenus au fil de l'année et pendant le congrès annuel ont été honorés. Ceci incluait notamment les gagnants du premier concours annuel Capstone, qui fut un grand succès. Pour consulter la liste des gagnants et les photos, visitez le site www.csce.ca.

L'Université de Toronto, en collaboration avec le chapitre de Toronto de la SCGC, a tenu sa 5e cérémonie annuelle de signature de la Promesse envers les générations à venir, le 19 juin 2013, avec plus de 30 signataires de l'université et de l'industrie. Cette initiative étudiante invite les signataires à regarder au-delà du « moi » et du « maintenant » et à tenir compte des besoins des générations à venir. Visitez le site <http://www.ptfg.org/> pour obtenir plus de renseignements et adressez-vous à Amie (yp@csce.ca) si vous souhaitez créer un chapitre dans votre institution.

Young Professional News/Des nouvelles des jeunes professionnels

We now have a CSCE YP page on Facebook! Like us at <https://www.facebook.com/csceyp> to get news and updates and connect with YPs across the country.

The Young Professionals Committee had their first face-to-face meeting on June 1, 2013 during the 2013 CSCE Annual Conference in Montreal, which allowed YP reps from across the country to meet in person after having communicated via email and conference calls over the past year. Lots of great ideas were discussed so stay tuned for news of exciting new YP initiatives over the coming months. Contact your

local [YP rep](#) to stay informed of local activities and feel free to connect with any of the [YP Committee members](#). Get in touch and get involved!

Nous avons maintenant une page des jeunes professionnels de la SCGC sur Facebook. Allez au <http://www.facebook.com.csceyp> pour obtenir les dernières nouvelles et vous brancher sur les jeunes professionnels du pays.

Le comité des jeunes professionnels a tenu sa première réunion le 1er juin 2013 lors du congrès annuel, à Montréal, ce qui a permis aux représentants des jeunes professionnels du pays de se rencontrer après avoir communiqué par courriel et par télé-conférences pendant l'année. Beaucoup d'idées ont été soulevées et devraient donner lieu à des initiatives au cours des prochains mois. Adressez-vous à [votre représentant local](#) des jeunes professionnels pour vous tenir au courant des activités locales. N'hésitez pas à rejoindre [les membres du comité des jeunes professionnels](#). L'important, c'est de participer !

Chapter News/Nouvelles des sections

Competitions/Concours

Congratulations to École de technologie supérieure, winners of the 26th Annual ASCE National Concrete Canoe Competition hosted by the University of Illinois at Urbana-Champaign in June. With their canoe, "Savannah", they beat out 23 other teams from across the U.S. representing their schools at the National competition. Read more about it [here](#).

Félicitations aux étudiants de l'École de technologie supérieure, gagnants du 26e concours annuel de canot en béton de l'ANCE, organisé par l'Université de l'Illinois à Urbana-Champaign, en juin. Avec leur canot baptisé « Savannah », ils ont vaincu les 23 autres équipes américaines représentant leurs institutions lors de ce concours national. Voir: [ASCE News](#)

LEADERSHIP IN SUSTAINABLE INFRASTRUCTURE

LEADERSHIP EN INFRASTRUCTURES DURABLES
